

Film-On

Film-On is the factory recommended application solution concentrate for EASTMAN WINDOW AND PAINT PROTECTION FILMS. Film-On is also the recommended application solution concentrate for flat-glass film with Pressure Sensitive (PS) adhesives, sputtered-bronze films and silver-based films. Its neutral pH level formulation, together with proper application solution mixture will reduce the incidence of soap residue absorption into the film adhesive during the drying stage.



DO NOT USE DISH WASHING DETERGENTS FOR WINDOW FILM INSTALLATION.

INSTRUCTIONS FOR WINDOW FILM USE: Using the dispensing device (Part P202), place a one-quart (1 liter) container beneath the spout and push the pump down three full times. Three pumps (3 ml or 3/5 tsp) are the recommended amount to be mixed with one quart (1 liter) of water. Two-quart (1/2 gallon or 2 liter) sprayers require six pumps (6 ml or 1 1/4 tsp) and one-gallon (4 liters) sprayers require twelve pumps (12 ml or 2 1/3 tsp). Use of up to twice the recommended amount of Film-On may be necessary for high temperature or low-humidity conditions.

Solution over 48 hours old should be discarded. Spray containers should be well rinsed before making new solutions.

DO NOT USE THE PRODUCT TO CLEAN OR PREPARE (RAZOR OR SCRUB) AUTOMOTIVE OR FLAT GLASS.

Need Help? Call 800-255-8627

PRECAUTIONS: Spray diluted solution lightly on glass and do not allow the concentrate or diluted solution to remain on delicate surfaces, such as car interiors or exteriors, window sills, furniture or floors. Always drape delicate surfaces with absorbent drop-cloths.

DO NOT TAKE INTERNALLY. KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN:

Safe Data Sheet available for professional user upon request.

Contains: Distilled water, peg-80 sorbitan laurate, cocamidopropyl betaine, sodium trideceth sulfate, peg-150 distearate, methylchloroisothiazolinone, methylisothiazolinone.



Film-On

Film-On ist das vom Hersteller empfohlene Anwendungskonzentrat für EASTMAN-FENSTER- UND FARBPROTEKTIONSFOLIEN. Film-On ist auch das empfohlene Anwendungskonzentrat für Flachglasfolien mit drucksensitiven (PS) Klebstoffen, gesputterten Bronzefolien und Folien auf Silberbasis. Seine pH-neutrale Formulierung und die richtige Mischung der Anwendungslösung verringern die Absorption von Seifenresten in den Folienkleber während der Trocknungsphase.



VERWENDEN SIE KEINE WASCHMITTEL FÜR DIE MONTAGE VON FENSTERFOLIEN.

ANLEITUNG ZUR VERWENDUNG DER FENSTERFOLIE: Stellen Sie mit der Dosiervorrichtung (Teil P202) einen 1-Liter-Behälter unter den Auslauf und drücken Sie die Pumpe dreimal ganz nach unten. Drei Pumpen (3 ml oder 3/5 Teelöffel) sind die empfohlene Menge, die mit einem Quart (1 Liter) Wasser gemischt werden sollte. Für zwei Quarts (1/2 Gallone oder 2 Liter) sind sechs Pumpen (6 ml oder 1 1/4 Teelöffel) und für eine Gallone (4 Liter) sind zwölf Pumpen (12 ml oder 2 1/3 Teelöffel) erforderlich. Bei hohen Temperaturen oder niedriger Luftfeuchtigkeit kann es notwendig sein, die doppelte Menge Film-On zu verwenden.

Lösungen, die älter als 48 Stunden sind, sollten entsorgt werden. Die Sprühbehälter sollten vor der Herstellung neuer Lösungen gut ausgespült werden.

DAS PRODUKT NICHT ZUM REINIGEN ODER VORBEREITEN (RASIEREN ODER SCHRUBBEN) VON AUTOMOBILEN ODER FLACHGLAS VERWENDEN.

Brauchen Sie Hilfe? Rufen Sie 800-255-8627

VORSICHT: Sprühen Sie die verdünnte Lösung leicht auf Glas und lassen Sie das Konzentrat oder die verdünnte Lösung nicht auf empfindlichen Oberflächen wie Innen- oder Außenflächen, Fensterbänken, Möbeln oder Böden verbleiben. Empfindliche Oberflächen immer mit saugfähigen Tüchern abdecken.

NICHT INNERLICH EINNEHMEN. AUSSERHALB DER REICHWEITE VON KINDERN AUFBEWAHREN:

Enthält: Destilliertes Wasser, Peg-80 Sorbitan Laurate, Cocamidopropyl Betaine, Natrium Trideceth Sulphate, Peg-150 Distearate, Methylchloroisothiazolinone, Methylisothiazolinone.